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SESSIÓ ORDINÀRIA DE L’AJUNTAMENT EN PLE CELEBRADA E N 

PRIMERA CONVOCATÒRIA A LES 20’00 HORES DEL DIA  
UN DE JULIOL DE 2008 

 
 
 
 

LLOC: SALÓ DE SESSIONS. CASA CONSISTORIAL DE CAPDEP ERA 
(ILLES BALEARS) 

 
 
 

A C T A   
 
 
ASSISTENTS: 

Sr. Bartomeu Alzina Sureda. Batle-President 
Sr. Rafel Fernández Mallol 

 Sr. Sebastià Sureda Rosselló 
 Sra. Margalida Bover Vadell 

Sr. José Andrés Gallego Méndez 
Sra. Maria Pilar Gasull Albons 

 Sr. Climent Crespo Flaquer 
Sra. Maria Orts Rodríguez 

 Sra. Virgínia Maria Urdangarín de Manuel 
Sr. Mateu Garau Flaquer 

 Sr. Joan Ferrer Flaquer 
 Sra. Maria Isabel Vives Liberal 

Sr. José Medina Suárez  
Sra. Maria del Pilar García Rosa 

 Sr. Bernard Boutique 
 Sra. Margarita Servera Ferrer 
 Sr. Mateu Melis Tous 
 
 
Secretari: Sr. Julián García-Sotoca Oliva 
 
 

PUNTS DEBATUTS I ACORDS ADOPTATS: 
 
I.- APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ANTERIOR 23/06/08 .- En compliment d’allò que 
disposa l’article 97.2 de la Llei 20/2006, de 15 de  desembre, 
Municipal i de règim local de les Illes Balears i l ’article 91.1 del 
Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurí dic de les Entitats 
Locals, aprovat pel Real Decret 2568/1986, de 28 de  novembre, el Sr. 
President demana als membres de la Corporació si al gú té alguna 
observació a fer sobre l’acta de la sessió anterior , celebrada el dia 
VINT-I-TRES de JUNY de 2008, de la qual se n’ha exp edit, prèviament, 
còpia de l’esborrany a cada Regidor per al seu cone ixement, 
rectificació d’errades o possible formulació d’al·l egacions, si fos el 
cas. 
  

No havent-hi intervencions, per UNANIMITAT dels reunits, sent 
disset el nombre legal de membres del Consistori i disset els 
assistents, és aprovada  l’acta de la sessió anterior, celebrada el dia 
VINT-I-TRES de JUNY de 2008. 
 
II.- EXP. NÚM. 39AG/2008: CONVENI MARC ENTRE L’ADMI NISTRACIÓ GENERAL 
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DE L’ESTAT I L’ADMINISTRACIÓ DE LA CAIB PER A LA IM PLANTACIÓ D’UNA 
XARXA D’OFICINES INTEGRADES D’ATENCIÓ AL CIUTADÀ A L’ÀMBIT DE LES 
ILLES BALEARS .- El Consistori examina l’expedient 39AG/2008, rel atiu 
al conveni marc entre l’Administració general de l’ Estat i 
l’Administració de la CAIB per a la implantació d’u na xarxa d’oficines 
integrades d’atenció al ciutadà a l’àmbit de les Il les Balears. 
  

Vist el dictamen emès per la Comissió Informativa M unicipal de 
Seguretat Ciutadana i Personal, en sessió celebrada  dia 26 de juny de 
2008. 
 

Per UNANIMITAT dels reunits, sent disset el nombre legal de 
membres del Consistori i disset els assistents, s’a corda: 
 
 1.- Sol·licitar  l’adhesió al Conveni marc de 17 de desembre de 
2007, publicat en el Butlletí Oficial de l’Estat nú m. 25, de 29 de 
gener de 2008, i en el Butlletí Oficial de les Ille s Balears núm. 6 de 
12 de gener de 2008, subscrit entre l’Administració  general de l’Estat 
i la Comunitat Autònoma de les Illes Balears per a la implantació 
d’una xarxa d’oficines integrades d’atenció ciutada na en l’àmbit 
territorial de les Illes Balears. 
 
 2.- Autoritzar  al Sr. Batle per a la signatura de quanta 
documentació sigui precisa per a l’execució d’aques t acord. 
 
III.- EXP. NÚM. 108/Joventut/2008: ACORD DE COL·LAB ORACIÓ ENTRE EL 
CONSORCI TURISME JOVE DE LES ILLES BALEARS I L’AJUN TAMENT DE CAPDEPERA 
PER A L’EMISSIÓ DELS CARNETS INTERNACIONALS D’ALBER GUISTA, ESTUDIANT, 
PROFESSOR I JUVENIL GO-25 .- El Consistori examina l’expedient 
108/Joventut/2008, relatiu a l’acord de col·laborac ió entre el 
Consorci Turisme Jove de les Illes Balears i l’Ajun tament de Capdepera 
per a l’emissió dels carnets internacionals d’alber guista, estudiant, 
professor i juvenil GO-25. 
 

Vist el dictamen emès per la Comissió Informativa M unicipal, en 
sessió celebrada dia 16 de juny de 2008. 
 

Per UNANIMITAT dels reunits, sent disset el nombre legal de 
membres del Consistori i disset els assistents, s’a corda: 
 
 1.- Aprovar  l’acord de col·laboració entre el Consorci Turisme  
Jove de les Illes Balears i l’Ajuntament de Capdepe ra per a l’emissió 
dels carnets internacionals d’alberguista, estudian t, professor i 
juvenil GO-25. 
 
 2.- Autoritzar  al Sr. Batle per a la signatura de quanta 
documentació sigui precisa per a l’execució d’aques t acord. 

 

IV.- EXP. NÚM. 1SS-18/2008: DECLARACIÓ INSTITUCIONA L SOBRE EL 
CONFLICTE DEL SÀHARA OCCIDENTAL.- El Consistori examina l’expedient 
1SS-18/2008, relatiu a la declaració institucional sobre el conflicte 
del Sàhara Occidental.  
 

Vist el dictamen emès per la Comissió Informativa M unicipal de 
Serveis Socials, Sanitat i Cooperació, en sessió ce lebrada dia 25 de 
juny de 2008. 
 

Per UNANIMITAT dels reunits, sent disset el nombre legal de 
membres del Consistori i disset els assistents, s’a corda: 
 
 Aprovar  la següent declaració institucional: 



 3 

 
“DECLARACIÓ INSTITUCIONAL SOBRE EL CONFLICTE DEL SÀ HARA OCCIDENTAL 
 
El conflicte del Sàhara Occidental, l’antic Sàhara Espanyol, continua 
sense resoldre’s trenta-tres anys després de la fir ma dels Acords de 
Madrid, en virtut dels quals Espanya va cedir a Mar roc i a Mauritània 
el territori de la que havia estat la seva colònia.  El Sàhara 
Occidental segueix essent, al conjunt del continent  africà, l’única 
ex-colònia que no ha passat per un procés de descol onització que el 
dugués a l’exercici de la sobirania. 
 
El poble saharauí viu, de 1975 ençà, en condicions dramàtiques. Una 
part important de la població viu exiliada als camp aments de refugiats 
de la inhòspita regió algeriana de Tindouf, i depèn  de la l’ajuda 
internacional per sobreviure. Una altra part viu al  territori 
actualment ocupat per Marroc, que l’ha sotmès a un intens procés de 
colonització, contrari a la legalitat internacional , i que explota les 
riqueses que en justícia corresponen al poble sahar auí, tals com els 
bancs de pesca i els jaciments de fosfats de Bucraa . 
 
La població del Sàhara Occidental se sent abandonad a per una comunitat 
internacional que no ha tengut la voluntat de fer e fectiva la decisió 
de les Nacions Unides de celebrar un referèndum en què el poble 
saharauí pogués decidir sobiranament sobre la seva integració al 
Marroc o la seva independència. Els saharauís, desp rés d’apostar 
decididament per les vies diplomàtiques de solució,  veuen com el 
conflicte s’eternitza, sense perspectives de supera ció del marc 
actual. 
 
Durant tots aquest anys, al repressió de les autori tats marroquines 
contra els activistes saharauís dels territoris ocu pats ha estat 
constant. Un recent acte del Jutge Baltasar Garzón,  admetent a tràmit 
una denúncia contra responsables de desaparicions d e dirigents 
saharauís, n’és una bona mostra. En els darrers any s, hem assistit a 
un revifament de les reivindicacions i protestes de ls saharauís dels 
territoris ocupats, a les quals Marroc ha tornat a contestar amb 
repressió. Les més prestigioses organitzacions de d efensa del drets 
humans han denunciat arrestaments, maltractaments i  manca de les més 
elementals llibertats. L’antiga colònia espanyola e stà sotmesa, a més, 
a un dur bloqueig informatiu per part de les autori tats marroquines. 
L’Alt Comissariat de les Nacions Unides va redactar , l’any 2006, un 
informe on denuncia aquestes greus violacions dels drets humans i que, 
incomprensiblement, no ha estat publicat.  
 
El Parlament de les Illes Balears fa seus els senti ments de 
solidaritat de la societat balear cap al poble saha rauí. 
 
Reitera, per tant, la seva demanda d’una solució ne gociada al 
conflicte, acceptable per ambdues parts, justa, bas ada en les 
resolucions de Nacions Unides i en l’exercici del d ret 
d’autodeterminació, i plenament respectuosa de la l egalitat 
internacional. 
 
Expressa, a més, la seva preocupació per la greu si tuació de violació 
dels drets humans que es pateix al Sàhara ocupat.”  
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V.- EXP. NÚM. 1SS-19/2008: PROJECTES A SUBVENCIONAR  DES DE 
L’AJUNTAMENT MITJANÇANT EL FONS MALLORQUÍ DE SOLIDA RITAT .- El 
Consistori examina l’expedient 1SS-19/2008, relatiu  als projectes a 
subvencionar des de l’Ajuntament mitjançant el Fons  Mallorquí de 
Solidaritat. 
 

Vist el dictamen emès per la Comissió Informativa M unicipal de 
Serveis Socials, Sanitat i Cooperació, en sessió ce lebrada dia 25 de 
juny de 2008. 
 

Per UNANIMITAT dels reunits, sent disset el nombre legal de 
membres del Consistori i disset els assistents, s’a corda: 
 
 Aprovar els projectes a subvencionar des de l’Ajun tament de 
Capdepera mitjançant el Fons Mallorquí de Solidarit at següents: 
 
 - Mobilització de dones víctimes de la guerra a l’ Afganistan. 
 - Programa de vacunació infantil al Sàhara  
 - Reconstrucció de cases palestines a Jerusalem Or iental. 
 
VI.- EXP. NÚM. 1SS-20/2008: CANVI DEL REGLAMENT DE RÈGIM INTERN DEL 
CENTRE DE DIA I CONTRACTE ASSISTENCIAL .- El Consistori examina 
l’expedient 1SS-20/2008, relatiu al Reglament e règ im intern del 
Centre d’Estades diürnes de Capdepera. 

 
Vist el dictamen emès per la Comissió Informativa M unicipal de 

Serveis Socials, Sanitat i Cooperació, de dia 25 de  juny de 2008. 
 
 Vistos els arts. 49 i 70.2 de la Llei 7/1985, de 2  d’abril, 
Reguladora de les Bases de Règim Local, modificada per la Llei 
11/1999, de 21 d’abril i 57/2003, de 16 de desembre , de modernització 
del govern local i els articles 100 a 103 de la Lle i 20/2006, de 15 de 
desembre, municipal i de règim local de les Illes B alears (BOIB núm. 
186 EXT., de 27-12-2006). 
 

Per UNANIMITAT dels reunits, sent disset el nombre legal de 
membres del Consistori i disset els assistents, s’a corda: 
 
1.- Aprovar inicialment  la modificació del Reglament de règim interior 
del Centre d’Estades diürnes de Capdepera. 
 
2.- Exposar al públic  l’expedient, previ anunci en el BOIB i en el 
tauler d’anuncis de l’Ajuntament, durant el termini  de 30 dies per a 
la presentació de reclamacions, objeccions o observ acions. 
 
3.- Audiència prèvia a les associacions veïnals i d e defensa de les 
persones consumidores i usuàries inscrites en el re gistre municipal 
d’associacions veïnals i les finalitats de les qual s guardin relació 
directa amb l’objecte d’aquest reglament. 
 
4.- Aquesta aprovació inicial esdevindrà definitiva , de forma 
automàtica, sense necessitat d’un nou acord exprés,  si transcorregut 
l’esmentat termini d’exposició no s’hi interposen r eclamacions o 
suggeriment. 

 
5.- Aquest Reglament entrarà en vigor una vegada qu e s’hagi publicat 
completament el seu text en el BOIB i hagi transcor regut el termini 
que preveu l’art. 103 de la Llei 20/2006, de 15 de desembre, municipal 
i de règim local de les Illes Balears en relació a l’art. 113 de la 
mateixa Llei. 
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VII.- ACTIVITATS COMMEMORATIVES REI EN JAUME I .- El Sr. Rafel Fernández 
Mallol informa al Consistori que, com a conseqüènci a de l’adhesió de 
l’Ajuntament de Capdepera a la commemoració de “l'A ny Rei En Jaume I”, 
l’Ajuntament ha organitzat una sèrie d’actes: 
 
 - Monogràfic “Els nostres escriptors” 
  - Transcripció i traducció al català del Tractat de Capdepera, pel 
Sr. Antoni Mut. 
 - Jornades d’estudi i debat: “El tractat de Capdep era de 1231 i la 
independència de Menorca”. 
 

El Sr. Fernández Mallol informa dels participants e n aquestes 
jornades que han obtingut de la universitat de les Illes Balears el 
reconeixement de crèdits. Per això sol·licita el su port del Consistori 
per a aquests actes i l’aprovació de les jornades. 
 

Per UNANIMITAT dels reunits, sent disset el nombre legal de 
membres del Consistori i disset els assistents, s’a corda: 
 
 Donar suport als actes commemoratius organitzats p er l’Ajuntament 
i aprovar la celebració de les Jornades d’estudi i debat: “El tractat de 
Capdepera de 1231 i la independència de Menorca”. 
 
VIII.- PROPOSTA REGIDORA D’ESPORTS: SUBVENCIONS NOM INATIVES 2008 .-  La 
Sra. Maria Pilar Gasull Albons, regidor d’Esports, informa als reunits 
que, com en anys anteriors, l’Ajuntament té intenci ó de concedir una 
subvenció als clubs esportius del municipi.  
 

El Sr. Joan Ferrer diu que el seu grup s’abstindrà,  per 
coherència, ja que va votar en contra de l’aprovaci ó del pressupost. 
 

Per ONZE vots a favor (Regidors del PSOE, UCAP-UM, EU-els V erds, 
PSM-EN i Es Grup) i SIS  abstencions (Regidors del PP), sent disset el 
nombre legal de membres del Consistori i disset els  assistents, 
S’ACORDA: 
 
 Aprovar la concessió de les següents subvencions n ominatives: 
 
 - C.E. Escolar......... 39.750,00 € 
 - Ath. Escolar......... 10.150,00 € 
 
IX.- RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT 1/2008 .- El Consistori 
examina l’expedient relatiu a reconeixement extraju dicial de crèdits 
1/2008. 
 

Vist l’informe d’Intervenció de dia 23 de juny de 2 008. 
 

Vist l’art. 23.1.e) Text Refós de les Disposicions legals 
vigents en matèria de Règim Local, aprovat per Reia l Decret Legislatiu 
781/1986, de 18 d’abril. 
 

Per UNANIMITAT dels reunits, sent disset el nombre legal de 
membres del Consistori i disset els assistents, s’a corda: 
 

Aprovar  la relació de factures adjunta, corresponents a ex ercicis 
tancats, amb un import de 657.350,87 €, amb el deta ll següent: 
 

Núm. Reg Descripció Raó Social interessat Import 

    

1 Productes neteja Centre de dia Telim, SL. 152,17 
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2 Fullets Centre Jove Gràfiques Muntaner 447,78 

3 Roses SS Socials. Violència Floristeria Floralvi 575 

4 Curs internet Ca Nostra Centre Comarcal d'Estudis 1.067,20 

5 Curs internet Sol Naixent Centre Comarcal d'Estudis 1.113,60 

1028 Honoraris estudi emisions Preticom 1901 SL. 1.995,20 

1029 Treballs Topografia Estop 498,80 

1039 Treballs Topografia Estop 388,60 

1031 Treballs Topografia Estop 691,36 

1032 Treballs Topografia Estop 90,48 

1033 Treballs Topografia Estop 429,20 

1034 Treballs Topografia Estop 560,28 

1035 Treballs Topografia Estop 562,60 

1036 Treballs Topografia Estop 2.702,80 

1037 Humitats escenari i sala Const. Jociara SL. 9.843,03 

1038 Reparacions Picasso Policia Multiauto Palma SL. 97,68 

1040 Reparacions Picasso Policia Multiauto Palma SL. 975,10 

1041 Reparacions Picasso Policia Multiauto Palma SL. 257,40 

1042 Ploma de Ferro Talleres Cañellas CB 203,00 

1043 Subministres Comissió Reis Farmàcia Aguilo Sancho 35,04 

1044 Manteniment Deixalleria Net i Fresc 2.386,63 

1045 Servei cubeta novembre 06 Net i Fresc 2.587,26 

1046 Estris i voluminosos Net i Fresc 2.059,88 

1047 Focs artificials festes Pirotècnia Jordà SL. 8.363,60 

1057 Carttx escola adults Sistemas de Oficina 51,16 

1094 Quotes escoleta 07 Ana y Margarita 960,00 

1115 Serveis escoleta Ana y Margarita 24.748,08 

1212 Tractament residus oct i nov Tirme SA. 227.083,63 

1218 Tractament residus nov i des Tirme SA. 93.009,05 

1286 Treballs acces a Cala Agulla Balears de Serv. 29.990,92 

1287 Treball acces  Balears de Serv. 20.673,20 

1288 Treballs de topografia Estop 252,88 

1620 Reparacions vehicle medi Tallers Ca'n Andreu 225,68 

1621 Reparacions vehicle brigada Tallers Ca'n Andreu 268,47 

1622 Reparacions vehicle brigada Tallers Ca'n Andreu 113,49 

1623 Reparacions vehicle brigada Tallers Ca'n Andreu 187,04 

1662 Adaptació baixos poliesportiu Construc. Gómez 7.042,90 

1663 Instal�lació s. Pressió punt Electro Hidraúlica SA. 8.668,68 

1664 Estació repetidora Badetel SL. 6.438,50 

1665 Radio telèfons i altres Badetel SL. 2.306,54 

1666 6 Certificació Jaume II Comercial e Int. Balears 27.689,07 

1667 Revisió de preus obra piscina Construc. Gómez 161.109,43 

1668 Airsan pac Innovación ecológica SL. 4.927,38 

1669 Airsan policia Innovación ecológica SL. 3.521,08 

    

 TOTAL  657.350,87 

    
 
 
X.- MODIFICACIÓ DE CRÈDIT 3/2008 PER CRÈDIT EXTRAOR DINARI FINANÇAT AMB 
ROMANENT LÍQUID DE TRESORERIA.- El Consistori examina l’expedient 
relatiu a la modificació de crèdit 3/2008, per crèd it extraordinari 
finançat amb romanent de tresoreria. 
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Vist l’informe d’Intervenció de dia 26 d’abril de 2 008. 

 
Per DEU vots a favor (Regidors del PSOE, UCAP-UM, EU-els V erds i 

PSM-EN) i SET abstencions (Regidors del PP i Es Grup), sent diss et el 
nombre legal de membres del Consistori i disset els  assistents, 
S’ACORDA: 
 
Primer.- Aprovar la modificació de crèdit 3/08, per  crèdit 
extraordinari i suplement finançada amb romanent lí quid de tresoreria, 
que afecta a les següents partides del pressupost d e 2008: 
 

C.Fun. C.Eco. Descripció Import 

    

510 21002 RMC (Vies i obres) 50.664,12 

451 21201 RMC Edificis i Construccions 9.843,03 

222 21402 RMC material transport 1.330,18 

440 21402 RMC material transport 225,68 

510 21402 RMC material transport 569,00 

451 22000 Material d'oficina ordinari no inventar 51,16 

451 22004 Assesorament Lingüístic 203,00 

451 22607 Festes populars 8.398,64 

313 22620 Despeses Socials 2.755,80 

313 22621 Despeses Joventut 447,78 

313 22623 Centre de Dia i Despeses diverses 152,17 

313 22625 Despeses diverses escoleta Capdepera 960,00 

313 22631 Despeses escoleta ca Ses Monjes 24.748,08 

440 22723 Recollida i transport residus 7.033,77 

440 22724 Tractament residus sòlids 320.092,68 

121 22761 Serveis realitzats altres empreses 1.995,20 

430 22761 Serveis realitzats altres empreses 6.177,00 

411 62212 Inversions sanitat 4.927,38 

452 62216 Inversions inst. Esportives 7.042,90 

222 63070 Terrenys i bens naturals 5.827,62 

440 60062 Abocador de Son Terrassa 100.000,00 

521 62330 Inversió repetidors 80.000,00 

    
  TOTAL 633.445,19 

 
Segon.- L’import total de la modificació de crèdit es finançarà amb el 
romanent líquid de tresoreria per a despeses genera ls, calculat segons 
l’establert a la Regla 353.3 de la Instrucció de Co mptabilitat: 
 
 

CONTROL DEL ROMANENT DE TRESORERIA PER A DESPESES IMPORT 

GENERALS (RTGG)  

  

  

Romanent Inicial 1.403.920,24 

Romanent Utilitzat:  

   - Incorporació de Romanents 177.266,84 

   - Crèdits Extraordinaris 0,00 

   - Suplements de crèdits 0,00 

 0,00 
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Total Romanent utilitzat  

  

  

Romanent líquid de Tresoreria disponible 1.226.653,40 

Romanent líquid de Tresoreria utilitzat en aquesta modificació 633.445,19 

Resta del Romanent de tresoreria Disponible 593.208,21 
 
Tercer.- De conformitat amb el que disposa l’articl e 177.2 en relació 
amb l’article 169 del Reial Decret Legislatiu 2/200 4, de 5 de març, pel 
que s’aprova el Text Refós de la Llei reguladora de  les Hisendes locals, 
publicar el present acord en el Butlletí Oficial de  les Illes Balears, 
per un termini de quinze dies hàbils, durant el qua l s’admetran 
reclamacions i suggeriments davant el ple, el qual disposarà d’un mes 
per a resoldre’ls. En cas que no es presentin recla macions l’expedient 
s’entendrà definitivament aprovat. 
 
XI.- MODIFICACIÓ DELS ESTATUTS DE L’EMPRESA MUNICIP AL CAPDEPERA SEGLE 
XXI .- El Sr. Sebastià Sureda Rosselló, Regidor d’Hisen da, informa al 
Consistori de la proposta de Batlia de modificar el s estatuts de 
l’Empresa Pública "Capdepera Segle XXI, S.A" i de r eactivar la seva 
activitat, perquè pot tenir repercussió en el pagam ent de l’IVA.  
 

Com a conseqüència, s’ha convocat per a demà una se ssió de la 
Junta General d’Accionistes, que és l’òrgan compete nt per a 
l’aprovació de la modificació dels estatuts, segons  el que es disposa 
en l’art. 9.c) dels vigents Estatuts. 
 
XII.- DECRETS I RESOLUCIONS .- Es dóna compte al Ple dels Decrets i les 
Resolucions dictats per Batlia o, fent ús de la sev a delegació de 
competències, per el Regidor Delegat, des de la dar rera sessió 
ordinària celebrada per l’Ajuntament en Ple i numer ats des del núm. 95 
al 130 de l’any 2008. 
  
XIII.- PRECS I PREGUNTES .- El Sr. Joan Ferrer Flaquer fa les preguntes 
següents: 
 
1.- En altra sessió ordinària del ple va preguntar si s’havia canviat 
el criteri per a l’aplicació de l’ordenança municip al d’ocupació de la 
via pública amb taules i cadires. La resposta va se r que no s’havia 
canviat. No obstant això ha observat que alguns est abliments ocupen 
zones públiques amb aparcament de bicicletes.  

El Sr. José Gallego respon que han detectat aquesta  ocupació i 
s’ha denunciat. El problema és que quan no està la policia tornen a 
treure les bicicletes al carrer. De totes maneres s ’està vigilant. 
 
2.- S’ha convocat una sessió de la comissió Informa tiva Municipal de 
Serveis Socials i no ha assistit la Regidor preside nta. No han de fer-
se les coses així. Si la presidenta no pot assistir , no ha de 
convocar-se. Es convoca per a altre dia. 

La Sra. Virgínia Urdangarín respon que no va poder assistir.  
El Sr. Ferrer insisteix que si no pot assistir haur ia de 

convocar-se per a altre dia. 
 
3.- Sol·licita informació sobre el conveni laboral i dels funcionaris; 
si s’està negociant.  

La Sra. Virgínia Urdangarín respon que segueixen le s converses 
amb els representants sindicals, per a recollir les  demandes del 
personal. Es convocarà una reunió de la Junta de Po rtaveus per a 
informar als grups polítics.  
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El Sr. Ferrer pregunta si l’Ajuntament ha cedit ja en alguna 
cosa respecte a les demandes dels treballadors.  

La Sra. Urdangarín respon que s’estan estudiant les  demandes 
dels treballadors, però que es convocarà una reunió  de la Junta de 
Portaveus abans de prendre una decisió. 
 
4.- Sembla que s’obrirà una oficina municipal de Ca la Rajada. 

El Sr. Batle respon que s’està preparant.  
El Sr. Sebastià Sureda afegeix que s’ha de formalit zar. Es 

pretén fer una experiència del que serà la Sala Mul tiusos.  
El Sr. Joan Ferrer diu que està contractada ja la c onstrucció de 

la Sala Multiusos i per això potser no mereixi la p ena aquesta 
experiència.  

El Sr. José Medina diu que a la vista de la situaci ó econòmica, 
és gastar diners de forma innecessària. Es podria a conseguir algun 
local de forma gratuïta. 
 
5.- Denuncia la falta d’interès del Regidor de Turi sme, que és el 
Batle. No ha reunit al patronat de Turisme.  

El Sr. Batle respon que recull la queixa. 
 
6.- Seguidament mostra una revista al Sr. Batle i l i pregunta si s’ha 
canviat l’escut del municipi.  

El Sr. Batle respon que aquesta revista va arribar a 
l’Ajuntament a nom del Sr. Joan Ferrer i la hi va p osar en la seva 
carpeta. 
 
7.- Sol·licita informació sobre les festes del Carm e i sobre el 
problema que existeix per a poder sortir la process ó marítima. 

El Sr. Rafel Fernández Mallol informa de les reunio ns que ha 
mantingut amb els representants dels pescadors. Que  l’Ajuntament està 
disposat a pagar el segur de les embarcacions. Però  la confraria diu 
que no té mitjans humans per a controlar totes les barques que surten. 
De totes maneres l’Ajuntament està disposat a col·l aborar. 
 
8.- El Sr. Joan Ferrer denuncia la poca delicadesa que s’ha tingut amb 
l’Associació de Veïns de Son Moll en la inauguració  del passeig dels 
Atzavares.  

El Sr. Batle respon que les invitacions es van fer de forma molt 
precipitada. No obstant això reconeix el treballa r ealitzat per 
l’Associació de Veïns de Son Moll en aquest assumpt e.  
 

El Sr. Mateu Melis Tous fa les preguntes següents: 
 
1.- UN RETRET 

Jo també tenc que dir que al inaugurar alguna obra s’ha de 
convidar almanco a les persones que s’hi han implic ades, a les 
associacions de veïnats i a tot el poble en general  ja que realment és 
per ells que se fan les inversions i està bé que se  convidin. 
  
2.- UOM 

Hem vist que no s’han celebrat els cursos de la uni versitat 
oberta per a majors. Com és??. 

Eren unes conferències que dins aquest col·lectiu t enien molta 
acceptació, ja que les temàtiques eren del seu inte rès, i el cost no 
era excessiu. Hem rebut queixes per aquest costat i  ens agradaria 
saber si ja no s’oferiran més.  

El Sr. Rafel Fernández Mallol respon que la temàtic a triada per 
a aquest curs ja estava repetida. Per això es va de cidir no adherir-se 
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a aquestes conferències. Però per a l’any pròxim se ’ns donarà 
oportunitat de participar en la confecció del progr ama i es realitzarà 
el curs. 
 
3.- PUBLICITAT AL DIARIS 

Ens agradaria saber que ha costat la plana al diari  (al 
suplement del dia de Medi ambient) que és va public ar a tot color???  
Bé la nostra opinió és que hi ha departaments, com és ara el de medi 
ambient que gasta molt, algunes coses injustificade s i d’altres 
departaments que només estan dient a la gent que s’ els hi adreça que 
no hi ha dobbers. Nosaltres prioritzeriem altres co ses que la 
publicitat als diaris. 

La Sra. Maria Orts respon que ha costat uns mil Eur os. 
 
4.- Hem vist que fan obra a l’antic edifici de La C aixa???  

Hi havia molt d’interès a la legislatura passada pe r la seva 
protecció, hi havia converses per a la seva adquisi ció, tant per el 
seu valor patrimonial com per la seva ubicació, com  annex de l’escola 
de música, per poder fer dansa, etc.… Que ens podeu  dir al respecte??? 

El Sr. Batle respon que no estan fent obres, sinó u na neteja.  
El Sr. Mateu Garau afegeix que no estan fent obra, sinó neteja. 

Sembla que l’han venut i que la volen rehabilitar. 
 
5.- COMPTE DE RESULTATS DE LA GESTIO DE RESIDUS 

Ja vaig demanar dues vegades a la regidora de Medi Ambient per 
el cost de la gestió de residus del CIM per veure s i ens apliquen 
aquestes pujades com toca o no. Es per saber si ja l’heu rebuda??? 

La Sra. Maria Orts respon que se’ls ha informat del  que es 
finança amb la taxa, però no els han convençut i ha n expressat les 
queixes de l’Ajuntament. Se li lliurarà una còpia d el fullet 
explicatiu de la taxa que ens han donat. 
 
6.- ROTONDES 

Seré una mica pesat, però el Sr. Garau em va dir qu e tenia una 
reunió amb el CIM fa devers cinc mesos, i no veim q ue hi hagi moviment 
de moment. Hi ha alguna novetat??? 

També des de Es Grup varem demanar que el CIM arreg lés la 
carretera de Cala Mesquida malgrat perteneix a l’Aj untament, dotant-la 
d’un carril bici fins el camí de Son Barbassa. Teni m alguna novetat?? 

El Sr. Mateu Garau respon que s’ha parlat amb el Ca p de 
manteniment de carreteres del CIM i se li ha demana t que s’estudiï la 
possibilitat de la seva modificació. Respecte al ca rril bici de la 
carretera de Cala Mesquida ens han contestat que no  és de la seva 
competència. 
 
7.- INVERSIONS DE EL CIM O LA CAIB O GOVERN CENTRAL  

Poques vegades se dóna que hi hagui el mateix parti t a Madrid, 
Palma per partida doble (consell i govern) i Capdep era. Ha passat un 
any de legislatura (en queden tres per aprofitar aq uesta alineació 
política de totes les institucions) i ens agradaria  saber, als 
ciutadans els agradaria saber, quines inversions té  previstes el 
Govern Balear o el Govern Central o el CIM al nostr e municipi aquesta 
legislatura???  

El Sr. Batle respon que s’està intentant aprofitar aquesta 
circumstància i aconseguir el màxim d’inversions. 
 
8.- Per acabar. LA PROCESÓ MARITIMA DEL CARME.  

Nosaltres volem expressar el total recolzament a l’ equip de 
govern per que ajudi i faci els tràmits necessaris per que és pugui 
fer la processó. Nosaltres apostam per que l’ajunta ment assumeixi 
aquests tràmits i el seu cost, ja que consideram qu e El Carme és la 
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festa Calarajadera per excel·lència i no podem deix ar perdre la 
processó marítima. Forma part de la nostra identita t com a poble, de 
la nostra cultura, sense oblidar que també de passa da és un gran 
atractiu turístic.  

El Sr. Rafel Fernández Mallol respon que aquest ass umpte 
interessa a tots i l’Ajuntament farà tot el possibl e per a solucionar 
el problema i estem disposats a col·laborar. 
  
 
 

No havent-hi més assumptes a tractar, de l’ordre de l Sr. Batle-
President s’aixeca la sessió a les vint-i-un hores.  
 
 
 

 

 

 

 


